
Zápisnica z výročnej členskej schôdze kanoistického klubu Slávia UK Bratislava, ktorá sa konala 

17.1.2017 v priestoroch lodenice.  

 

Zúčastnených bolo 36 členov. Zoznam zúčastnených podľa priloženej prezenčnej listiny  

 

Výročnú schôdzu otvoril predseda klubu Miroslav Haviar a predstavil program schôdze.  

 

Miroslav Haviar predseda klubu: 

- zhodnotil rok 2017  

- informoval, že bola ukončená rekonštrukcia zadnej časti lodenice 

- klub získal všetky povolenia potrebné na prevádzku  lodenice na lodi  Liptov.  

- klubu sa podarilo získať dotáciu vo výške 15000 € 

- predstavil plány klubu do budúcnosti:  

 - získať finančnú dotáciu v roku 2018 

- komunikácia s novým vedením FTVŠ, aby nebol obmedzovaný tréningový proces 

aktivitami FTVŠ (napr. paddleboard)    

 

Peter Pecsuk tréner mládeže: 

- prezentoval program za rok 2017 a dosiahnuté výsledky 

- v lete prebiehala príprava mládeže na Zemníku. Lode boli uložené v kontajneri, ktorý 

zabezpečil p. Jalakša  a konštrukcie na uloženie lodi urobil Mikuláš Kéri spolu s Petrom 

Pecsukom.   

- klub sa zúčastnil na všetkých pretekoch slovenského pohára a dosahoval výborné výsledky 

a v konečnom poradí  skončil na 7 mieste 

- Katka Pecsuková vyhrala slovenský pohár vo svojej kategórii a podarilo sa aj ďalším 

pretekárom dosiahnuť umiestnenia do 5 miesta v Slovenskom pohári vo svojich kategóriách  

- pretekári získali aj tituly majstrov Slovenska 

- v roku 2017 nastúpilo 10 nových detí vo veku do 12 rokov. 

- Martin Izák a Jakub Šúplata, ktorí skončili pretekársku činnosť, budú pomáhať pri trénovaní 

detí. 

- poďakoval rodičom detí. Rodičia detí pomáhali pri organizácií pretekov, na brigádach a pri 

doprave na preteky.  

     

- p. Hutko zabezpečoval záchranu počas pretekov ako aj ťahanie druhého vleku 

s loďami na preteky   

- p. Blažekovi, ktorý daroval kajak lodenici a finančne podporil prípravu mládeže.  

   

Na výročnej schôdzi boli vyhlásení najlepší kajakár a kajakárka kanoistického klubu Slávia UK 

Bratislava: 

- najlepšou kajakárkou roka 2017 sa stala Katka Pecsuková  

- najlepším kanoistom roka 2017 sa stal Matej Kýška  

 

 

Marian Lachkovič pokladník: 

- Marian Lachkovič prebral funkciu pokladníka po Romanovi Bučekovi  



- prezentoval ekonomické výsledky kanoistického klubu Slávia UK Bratislava 

- stav účtu k 1.1.2017 bol    28 234,35 € 

- stav účtu k 31.1.2017 bol   35 042,35 € 

- kapitalizácia účtu bola     6 808 € 

 

Príjmy: 

- dotácia od Slovenskej kanoistiky – sekcia hladkých vôd (SKA)   9 403 € 

- dotácia od Karloveského športového klubu     1404 € 

- členské za rok 2017        3 780 € 

- 2% z daní         7 558,89 €   

- Celkové príjmy         22 145,89 € 

 

Výdavky:  

- športová príprava mládeže, nákup športového materiálu, preteky, prevádzka vozidla, pohonné 

hmoty, preteky, odmena pre trénerov, údržba a prevádzka lodenice  

- Suma celkom            15 337,89 € 

 

Plánované investície do budúcnosti: 

- oprava strechy  

- nákup športového materiálu  

- kúpa mikrobusu  

 

- vyzdvihol prácu Petra Pecsuka a Lucie Kvetakovej za ich prácu s deťmi 

 

Miro Haviar:  

- vďaka novému zákonu o športe a výsledkom detí sa nám podarilo získať v roku 2017 tak veľkú 

dotáciu z SKA 

 

Diskusia: 

- p. Štetka skončil vo funkcii ako správca lodenica za FTVŠ  

  

  

  

 

 

Zapísal:   Tomáš Slovák  

 

 

Schválil:  Miroslav Haviar  

 

 

 

 



 
 


